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JUDEȚUL VASLUI    
COMUNA CIOCANI 
CONSILIUL LOCAL 
 

PROCES-VERBAL 
Încheiat astăzi, 28.02.2022 

 
      
            Consiliul local al comunei Ciocani, județul Vaslui, s-a întrunit astăzi  28.02.2022, ora 1300, în 
ședință ordinară în conformitate cu art. 133 alin 1  din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, la 
sediul Primăriei comunei Ciocani , județul Vaslui, fiind convocat prin dispoziția scrisă a primarului.  
             La apelul nominal efectuat de secretara comunei,  se constată că sunt prezenți 11 consilieri locali , 
din totalul de 11 consilieri locali.. 
            Nu participă la  ședință dl. primar.       
            Participă la ședință d-na consilier contabil Luca și d-na consilier asistent social Prodan Paula.       
            Fiind îndeplinite prevederile art. 137 alin.(1) din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, 
ședința este legal constituită.              
            Se supune la vot procesul-verbal de la ședința anterioară  și se aprobă cu 8 voturi pentru, 1 vot 
împotrivă (dl. Mocanu) și 2  abțineri ( dl. Tofan,  dl. Diaconu ).   
           Președintele de ședință prezintă ordinea de zi , o supune la vot și  se aprobă cu 7  voturi pentru , 2 
abțineri (Dl. Diaconu, dl. Lăzărescu) și 2 voturi împotrivă (dl. Mocanu, dl. Tofan).  
           Dl. Hazu- sunt de accord dacă avem rețeaua începută. 
           D-na secretar- eu o să vă prezint un referat cu privire la nelegalitatea acestui proiect de hotărâre.  
           D-na secretar- proiectul de hotărâe este întocmit de dl. primar fără consultarea mea.  
           D-na secretar-  vă aduc la cunoștință că este necesară suplimentarea ordinei de zi cu încă un proiect 
de hotărâre privind modificarea statului de funcții și organigramei datorită faptului că din data de 
28.12.2021 d-na Nechita Mihaela,, care a ocupat temporar funcția publică  de consilier contabil a plecat 
din instituție, la cerere, postul dumneaei fiind în present temporar vacant , fapt pentru care trebuie 
modificat statul de funcții , pentru că în present postul fugurează ca fiind ocupat  
           Nefiind present dl. primar la ședință , dl. viceprimar  l-a sunat la telefon pe dl. primar , dacă poate 
semna proiectul de hotărâre și dl. primar i-a răspuns telephonic că nu are voie să semneze.  
            D-na secretar- vă aduc la cunoștință că l-am înștiințat pe d-l primar că trebuie suplimentată 
ordinea de zi cu încă un proiect de hotărâre privind modificarea statului de funcții și organigramei din 
timp , am făcut și referat în data de 24.02.2022 , pentru că în acea zi mi s-au adus proiectul de hotărâre și 
referatul de aprobare întocmite , semnate , înregistrate , ștampilate cu ștampila Primăriei de către dl. 
primar , fără a se consulta cu mine , așa cum prevede Codul administrative , referat prin care i-am adus la 
cunoștință că este necesară modificarea organigramei comunei Ciocani , dar dl. primar a refuzat , 
afirmând, prin dl. viceprimar , că nu inițiază nici un proiect de hotărâre de modificarea statului de funcții 
și organigramei și să cer eu , în calitate de secretar general , luni 28.02.2022 ,suplimentarea ordinei de zi 
cu acest al -2- lea proiect de hotărâre .  
          Chiar dacă în ședința ordinară din luna ianuarie 2022 , am adus la cunoștință Consiliului local că 
trebuie suplimentată ordinea de zi cu încă un proiect de hotărâre cu privire la aprobarea  taxei speciale de 
salubrizare pentru anul 2022, deși proiectul de hotărâre a fost  întocmit  în 31.01.2022 , data ședinței 
ordinare , nesemnat de dl. primar , s-a suplimentat ordinea de zi cu acest proiect de hotărâre , chiar dacă 
dl. primar nu a fost present la ședință , fiind plecat la Curtea de Conturi. .         
           Este necesară modificarea statului de funcții și a organigramei deoarece dl. primar a demarat 
procedura de organizare a unui concurs de recrutare pentru ocuparea funcției publice de consilier , clasa I, 
grad profesonal superior, compartimentul contabilitate( funcția publică pe care a ocupat-o d-na Nechita 
Mihaela pînă la data de 28.12.2021) . 
           Președintele de ședință prezintă  proiectul de hotărâre privind aprobarea notei conceptuale , a 
studiului de fezabilitate și a devizului general pentru obiectivul de investiții “ Extindere rețea de 
alimentare cu apă în satul Crângu-Nou și satul Ciocani , comuna Ciocani, județul Vaslui  “  și referatul de 
aprobare .    
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           D-na secretar- cu privire la acest proiect de hotărâre vă aduc la cunoștină că este illegal , voi 
prezenta referatul  nr. 1376/28.02.2022 cu obiecțiuni privind legalitatea acestuia și nu voi semna de 
legalitate nici proiectul de hotărâre și nici hotărârea în cazul în care va fi adoptată.    
           În conformitate cu art. 140 alin 3 din OUG  nr. 57/2019 privind Codul administrative  , referitor la 
hotărârea nr.12/28.02.2022 privind aprobarea notei conceptuale , a studiului de fezabilitate și a devizului 
general pentru obiectivul de investiții “ Extindere rețea de alimentare cu apă în satul Crângu-Nou  
și satul Ciocani ,comuna Ciocani,  județul Vaslui  “ vă aduc la cunoștință că nu am contrasemnat-o de 
legalitate deoarece în satele Ciocani și Crângu-Nou nu există rețea de alimentare ,ca să poata să fie 
extinse , iar prin hotărârea Consiliului local nr. 13/29.03.2021 Consiliul local a aprobat înființarea rețelei 
de alimentare cu apă în comuna Ciocani, județul Vaslui, aprobarea studiului de fezabilitate din  devizul 
general   pentru obiectivul de investiții „„ÎNFIINȚARE REȚEA DE ALIMENTARE CU APĂ ÎN 
COMUNA CIOCANI, JUDEȚUL VASLUI  , SCENARIUL 1- CONDUCTE DIN PEHD ” în lei/euro la 
cursul BNR din data de MARTIE ”.   Studiul de fezabilitate , devizul general au fost întocmit de SC 
CONALID SRL Iași, iar  prin hotărârea Consiliului local nr. 49/29.10.2021 s-a aprobat  cererea de 
finanțare și  devizul general pentru obiectivul de  investiții “ÎNFIINȚARE REȚEA DE 
ALIMENTARE CU APĂ ÎN COMUNA CIOCANI, JUDEȚUL VASLUI  “, în vederea finanțării din 
surse legal constituite , prin Programul național de investiții “ Anghel Saligny “, din buget local, alte 
fonduri guvernamentale , fonduri europene nerambursabile .  Vă comunic că lipsește tema de proiectare 
din documentația tehnico-economică prezentată, așa cum prevede HG nr. 907/2016 . 
           Toate aceste motive le-am consemnat în referatul  nr. 1376/28.02.2022 pe care l-am prezentat 
Consiliului local și  în ședința extraordinară a Consiliului local din 12.02.2022. 
           Dl. Tofan – dl. președinte de ședință , dacă dl. primar nu este present la ședință cine ne va răspunde 
nouă la toate întrebările? 
           Dl. președinte de ședință– ce întrebări, care întrebări? 
           D-na Giușcă – a fost Curtea de Conturi, s-au lăsat niște sancțiuni, astăzi este process pe rol la 
Tribunal  , pentru niște popriri ,în process suneți tecută d-voastră și d-na OLaru Vasilica.  
           Dl. Tofan – d-na Giușcă am o rugăminte, nu v-am întrebat pe d-voastră. 
           D-na secretar- pentru ce? 
           D-na Giușcă – pentru darea unor sume de bani înapoi.            
           Dl Tofan- d-na Giușcă lăsați-l să răspundă.  
           D-na secretar- d-na Giușcă eu nu am fost sancționată de Curtea de Conturi, dl. primar a fost 
sancționat de Curtea de Conturi.    
            D-na secretar- eu l-am dat în judecată împreună cu 8 funcționari pentru anularea unui Regulament 
de ordine interioară , pentru plata voucherelor de vacanță , iar eu cu d-na Paula Prodan , nu cu d-na Olaru 
, d-na Olaru l-a dat singură în judecată pe dl. primar pentru vouchere, pentru niște bani reținuți de Curtea 
de Conturi , eu cu d-na Prodan l-am dat în judecată pentru plata  a indemnizației de hrană pentru mine ,iar 
d-na Prodan pentru plata unei indemnizații pe care trebuia s-o beneficieze pe perioada 
covidului(pandemiei )anul trecut. Nu-i vorba de nici o sancțiune.     
           D-na secretar – d-na Olaru l-a dat în judecată pe dl. primar pentru plata voucherelor, pentru plata 
unei sume de bani reținută de Curtea de Conturi pentru proiecte cu fonduri europene și pentru încă o 
sumă, nu-mi amintesc exact pentru care sumă. Eu cu d-na Prodan l-am dat în judecată pentru alte sume.   
           Eu nu am fost sancționată de Curtea de Conturi.      
           Dl Tofan- cum o să ținem noi ședința , cine ne va răspunde nouă la întrebări dacă dl. primar nu este 
la ședință? Cine  ne va răspunde la toate întrebările noastre?  Cine este în locul primarului?  
           Dl. Mocanu- nu așa, trebuie să vină șefii compartimentelor la ședință.  
           D-na secretar – d-na Giușcă , e normal ca un secretar general de Primărie, indiferent cum îl 
cheamă, să știe că dl. primar este la un process și despre ce process este vorba?  
           D-na Giușcă- da. 
           D-na secretar- si de ce  ce știți numai d-voastră informațiile astea?  
           D-na Giușcă- am aflat în timp ce veneam la ședință,  eram în mașină cu d-na Erika. E posibil să 
ajungă.  
           Dl. Mocanu – în afară de calitatea de consilier , mai aveți și altă calitate aici?  Dacă viceprimarul 
nu știe să răspundă aducem șeful compartimentului și ăla va răspunde. Nu lăsați să se elucideze treaba.  
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           D-na secretar-  vi se pare normal ca numai d-voastră să aflați informații de la dl. primar și 
personalul Primăriei Ciocani, secretarul , viceprimarul să nu știe , altă persoană să nu știe aceste lucruri. 
           Dl. viceprimar – eu știam  că este la Vaslui  și știam că pînă la ședință ajunge.  
           Dl. Hazu- nu-i normal să sune dl primar un consilier cu jumate de oră  înainte de ședință si să-i 
spună că nu vine la ședință.  
           Dl. Tofan- și dacă l-am întrebat pe dl. vice , de ce ați intervenit d-voastră?  
           Dl. Tofan- nici nu știe ce atribuții are în Primărie dl.viceprimar. Al -2 lea proiect de hotărâre de ce 
nu l-ați pus pe ordinea de zi.  
            D-na secretar-  am făcut un referat către dl primar, în data de  24.02.2022, d-l viceprimar la ora 
15,29  mi-a prezentat o convocare ,întocmită de primar ,cu un singur proiect de hotărâre, întocmit tot de 
dl. primar , aducându-I la cunoștință că este necesară modificarea organigramei și a statului de funcții  
deoarece în statul de funcții și în organigramă un post din contabilitate (care era temporar vacant și acum 
am văzut că dintr-o dată  s-a transformat în vacant , nu știu cine l-a transformat , postul d-nei Nechita a 
fost temporar vacant- în baza de date a ANFP-ului) , i-am adus la cunoștință d-lui primar că acest post 
figurează ocupat și trebuie modificată organigrama ca acel post să figureze temporar vacant .  
           Dl. viceprimar- v-am spus să suplimentați ordinea de zi.  
           D-na secretar- eu suplimentez ordinea de zi ? În situația în care eu am întocmit proiectul de 
hotărâre  ,  îl semnați d-voastră proiectul de hotărâre?  Este necesar să fie transformat postul din moment 
ce ați făcut adresă la ANFP că organizați concurs.  
           Dl. viceprimar- am vorbit cu dl primar și va fi discutat într-o ședință de îndată acest proiect de 
hotărâre luna viitoare, în martie. Așa a zis dl. primar că eu nu am voie să semnez.  
           D-na secretar- pînă pe 14.03.2022 se depun dosarele de înscriere la concurs.  
           Dl. Hazu- 1818 m cuprind și Crângul bănuiesc? 
           Dl. viceprimar- da,. la Crâng nu știu câți metri sunt..  
           Dl. Hazu- spune  lungimea totală în comuna Ciocani, nu zice satul Ciocani și satul Crângu-Nou..   
           Dl. Mocanu- proiectul unde este? 
           D-na Luca - prezintă raportul compartimentului contabilitate. Este pe total comună , scrie proiect 
nou  comuna Ciocani , nu spune exact care-i Crângu-Nou, care-i Crâng. 
           D-na Luca- Suma este propusă s-o primim din 01.02.2022 de la Consiliul Județean.  
           Dl. Hazu- cine a calculat-o? 
           D-na Luca- Consiliul Județean, ei trimit banii.  
           Dl. Mocanu- cine a calculat ? 
           D-na secretar- d-voastră ați prins suma asta în buget pentru acest proiect?    
           D-na Luca- da.  
           D-na secretar- aveți lista cu obiective de investiții aprobată, anexă la buget ,pentru comuna 
Ciocani, nu pentru satele Ciocani și Crângu-Nou?   
           D-na Luca- pentru comuna Ciocani.  
           D-na secretar-e cu totul altceva , pentru comuna Ciocani, nu în satele Ciocani și Crângu-Nou.  
           Așa-i prins proiectul în buget?  
           D-na Luca- da. 
           Dl. Hazu-  ne-ați promis în ședința trecută , nu știm unde s-au dus banii de la rectificarea de buget 
de anul trecut din decembrie?  
           D-na Luca- acum mă duc să văd. 
           D-na secretar- vreau să vă aduc la cunoștință că ați aprobat prin hotărârea Consiliului local nr. 
13/29.03.2021  înființarea rețelei de alimentare cu apă în comuna Ciocani, județul Vaslui, aprobarea 
studiului de fezabilitate din devizul general pentru obiectivul de investiții „„ÎNFIINȚARE REȚEA DE 
ALIMENTARE CU APĂ ÎN COMUNA CIOCANI, JUDEȚUL VASLUI  , SCENARIUL 1- 
CONDUCTE DIN PEHD ” în lei/euro la cursul BNR din data de MARTIE ”.   Studiul de fezabilitate , 
devizul general au fost întocmit de SC CONALID SRL Iași, iar  prin hotărârea Consiliului local nr. 
49/29.10.2021 s-a aprobat  cererea de finanțare și  devizul general pentru obiectivul de  investiții 
“ÎNFIINȚARE REȚEA DE ALIMENTARE CU APĂ ÎN COMUNA CIOCANI, JUDEȚUL 
VASLUI  “, în vederea finanțării din surse legal constituite , prin Programul național de investiții “ 
Anghel Saligny “, din buget local, alte fonduri guvernamentale , fonduri europene nerambursabile . Din 
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martie sau octombrie 2021,  vreau să știu , sau poate știți d-voastră,  dacă s-a înființat rețea de alimentare 
cu apă în satul Ciocani și în satul Crângu-Nou .  
           Dl. Tofan- nu . 
           D-na secretar- și atunci ce extindem, dacă nu s-a înființat și nu există?. 
           Dl. viceprimar- dl primar a zis ca să facem rețea ,  noi avem déjà puțul forat. .    
           D-na secretar- puțul forat este al grădiniței. Nu aveți voie să vă băgați acolo fără acordul 
Ministerului și fără acordul Inspectoratului Școlar . Este un puț forat nu este o rețea de alimentare.   
           D-na secretar - știți ce înseamnă rețea de alimentare?  
           Dl. viceprimar- noi luăm surplusul de apă.  Nu-i înființare de apă.  
           D-na secretar- puțul forat este al grădiniței., al școlii. 
           Dl. Mocanu- ai înființată , ca să extinzi apa? 
           D-na secretar – puțul forat înseamnă rețea de alimentare? O sunăm pe d-na director al școlii? 
           Dl. viceprimar- este puțul forat , este apă déjà. 
           D-na secretar –ați aprobat odată studiu de fezabilitate, devizul în 21.03.2021 făcut de SC 
CONALID . 
            Dl. Hazu – atunci ce extindem? Nu înțelegem ce se întâmplă. Puțul nu-i al nostru. Să înființăm 
rețea de alimentare.  
           Dl. Mocanu- cine s-a ocupat de problema asta din Primărie. 
           Dl. Hazu- cât a costat bazinul la Crâng?  
           Dl. Mocanu – dl. vice întreabă pe domnul primar ce înseamnă rețea , că eu să mă extind.  
           Dl. Hazu- devizul general e făcut de Conalid și îl mai plătim odată?  
           D-na secretar- Conalidul spune că e înființată rețeaua și  extinde. Dl. viceprimar să explice.  
           Dl. Hazu-  studiul de fezabilitate a fost plătit odată . Mai facem un dosar și mai votăm de 3 ori.           
           D-l Petrovici -   prezintă avizul favorabil al comisiei de specialitate. 
           D-na Giușcă  -   prezintă avizul favorabil al comisiei de specialitate. 
           D-l Năstase  -   prezintă avizul favorabil al comisiei de specialitate.                                                                  
           Președintele de ședință -supune la vot proiectul de hotărâre privind aprobarea notei conceptuale , a 
studiului de fezabilitate și a devizului general pentru obiectivul de investiții “ Extindere rețea de 
alimentare cu apă în satul Crângu-Nou și satul Ciocani , comuna Ciocani, județul Vaslui  “   și se aprobă 
cu 7 voturi pentru , 3 voturi împotrivă ( dl. Tofan, dl. Hazu , dl.. Mocanu) și 1 abținere (dl. Diaconu).  
           D-na Prodan Paula, asistent social  prezintă raportul de activitate al asistenților personali pe sem. II 
anul 2021 .  
          Ordinea de zi fiind epuizată, președintele de ședință declară lucrările ședinței închise. 
 
 
 
                      Președinte de ședință,                                                                      Secretar general, 
                 Năstase Claudiu-Laurențiu                                                                       Abaza Iosefina                              
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


